
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 13. december 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 281

Af svar på MOF alm. del – spørgsmål 17 fremgår, at ”Et egentligt krav om CEMS-syste-

mer vurderes på nuværende tidspunkt ikke som nært forestående, men vil kunne tages

op igen i drøftelserne om håndhævelse i IMO”. Vil ministeren give tilsagn om, at Danmark

agter at arbejde målrettet for at få gennemført krav om CEMS-systemer, så en effektiv

håndhævelse og fair og ensartede vilkår, som danske rederier efterspørger, kan sikres,

og vil ministeren sende en plan til udvalget for en sådan målrettet og ambitiøs indsats?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Zenia Stampe (RV).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Zenia.Stampe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
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